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اکبرپور: 
 استقلال نقشه  

و برنامه ای برای بازی 
مقابل تراکتور نداشت

پیروزی تیم هاکی روی یخ  
ایران مقابل عمان در مسابقات 

کشورهای اسلامی
ایسنا: ملی پوشان هاکی روی یخ ایران اولین 
دیدار خود در بخش  مردان مسابقات کشورهای 
اسلامی را با پیروزی پشت سر گذاشتند. اولین 
دیدار مسابقات کشورهای اسلامی برای تیم ملی 
هاکی روی یخ مردان ایران با پیروزی مقابل تیم 
ملی عمان همراه بود. تیم ملی هاکی روی یخ 
مردان ایران توانست تیم ملی عمان را که سابقه 
دو دهه ای در راه اندازی این رشته دارد، با نتیجه 
۱۲ بر ۶ شکست دهد. جلال کیهانفر، فرشاد 
مقدس، محمدامین مره ای، محسن آقامحمدی، 
دانیال ساروقی، عباس دهقانی، محمدمتین 
قهارزاده، نیما حسن، کیان یزدانی فرساد، امیر 
مهدیون، محمدمهدی شاه صاحب، محمودرضا 
مهدویان، سید فرزاد قراب، محمدرضا شیخ 
جعفری، عرشیا غفوری، رضا پورهاشمی، علیرضا 
مهدوی ملی پوشان ایران بودند که مقابل تیم 
ملی عمان به میدان رفتند. در ادامه رقابت ها و در 
بخش زنان نیز ملی پوشان هاکی روی یخ ایران 
در اولین دیدار خود مقابل تیم ملی قدرتمند 
تاتارستان صف آرایی کردند که با نتیجه ۴ بر ۱ 

مقابل میزبان شکست خوردند.

خارجازمستطیلسبز

توضیح لیگ برتر درباره گل جنجالی  
فرناندز در دربی منچستر

در دیداری حساس در لیگ برتر، یونایتد و 
سیتی در دربی شهر منچستر برابر هم به میدان 
رفتند که این دیدار با برتری دو بر یک شیاطین 
سرخ به پایان رسید تا روند خوب یونایتد در 
هفته های اخیر ادامه داشته باشد. برونو فرناندز در 
دقیقه ۷۸ گل اول یونایتد را به ثمر رساند. کمک 
داور در ابتدا آفساید اعلام کرد ولی با مشورتی که 
با داور صورت گرفت، این گل پذیرفته شد. تنها 
سه دقیقه پس از گل در حالی که سیتی هنوز در 
شوک بود، یونایتد دومین گل خود را به وسیله 
راشفورد به ثمر رساند که سه امتیاز مهم را برای 
تیمش به دست آورد. در بیانیه لیگ برتر درباره 
این صحنه آمده است: پرچم بالا رفت ولی هیچ 
لمس توپی از سوی راشفورد و هیچ تاثیری روی 
حرکت مدافع سیتی دیده نشد. VAR نتوانست 
دلیلی مبنی بر خطای واضح و آشکار پیدا کند، 
بنابراین گل قبول شد. پرچم به دلیل موقعیت 
آفساید راشفورد بالا رفت. او نه روی توپ و نه روی 

بازیکنان سیتی تاثیری نداشت. 

خبـــــر

 صحبت های تاج و هیأت رئیسه نشان می دهد: 

انتخاب سرمربی تیم ملی در اولویت فدراسیون نیست! 

سالپنجم
شماره1470

آرمان ملی – حسین ردکا: ماجرای انتخاب سرمربی تیم 
ملی ظاهرا از دستور کار هیأت رئیسه فدراسیون فوتبال خارج 
شده و یا اینکه  مهدی تاج قصد افشای گزینه نهایی  را فعلا به 

هر دلیلی  ندارد. 
  نظر تاج

مراسم اختتامیه کلاس دانش افزایی داوران برای نیم فصل 
دوم لیگ برتر روز شنبه در مرکز ملی فوتبال برگزار شد و 
مهدی تاج رئیس فدراسیون فوتبال هم در این مراسم حضور 
داشت. تاج بعد از پایان این اختتامیه، هنگام ترک هتل آکادمی 
برای لحظاتی جوابگوی سئوالات خبرنگاران درباره انتخاب 
سرمربیان تیم های امید و تیم ملی بزرگسالان بود. رئیس 
فدراسیون فوتبال در خصوص آخرین شرایط انتخاب سرمربی 
تیم امید گفت: در این هفته تصمیم گیری می شود. تاج در 
خصوص تیم ملی بزرگسالان هم به یک جمله کوتاه اکتفا 
کرد و گفت: برای تیم ملی فرصت هست و دارند روی آن کار 
می کنند. البته مهدی تاج مشخص نکرد که چه کسانی روی 
پرونده انتخاب سرمربی تیم ملی کار می کنند و این موضوع 
در چه مرحله ای است. تیم ملی ایران با هدایت کارلوس کی 
روش پرتغالی در جام جهانی ۲۰۲۲ حضور یافت اما پس از 
حذف در این رقابت ها، هنوز تکلیف نیمکت تیم ملی مشخص 

نشده است.
  نظر عضو هیأت رئیسه

خداداد افشاریان عضو هیأت رئیسه فدراسیون در حاشیه 
برگزاری کلاس دانش افزایی داوران لیگ برتر در خصوص 
انتخاب سرمربی تیم ملی فوتبال تصریح کرد: درباره سرمربی 

تیم ملی هنوز صحبت خاصی نکردیم، ان شاءا... با درایت تاج و 
هم فکری هیأت رئیسه فردی که شایسته فوتبال کشور است 
انتخاب و در جام ملت ها با یک سرمربی خوب شرکت کنیم، 
ولی اینکه بگوییم در خصوص شخص خاصی تحلیل و فکر 
کردیم، درست نیست و هنوز کاری نکردیم. وی در واکنش به 
اینکه گفته می شود اکثریت اعضای هیأت رئیسه موافق حضور 
دوباره کی روش در تیم ملی هستند، عنوان کرد: بعد از جام 
جهانی نه درباره کی روش و نه هیچ مربی دیگری بحثی مطرح 
نشده و هرکسی حرفی می زند گمانه زنی است. ان شاءالله آقای 
تاج با درایتی که دارد سرمربی تیم ملی را معرفی می کند و 
هیأت رئیسه هم با فکر و همدلی به نتیجه می رسد. تسنیم در 
ادامه نوشت: افشاریان درباره انتخاب کادرفنی تیم فوتبال امید 
و حضور حبیب کاشانی به عنوان سرپرست این تیم، گفت: تا 
مسابقات تیم امید زمان زیاد داریم و در جلسات بعدی هیأت 
رئیسه تکلیفش مشخص شود. این اسامی را از کجا می آورید؟ 
هیچ کدام از اعضای هیأت رئیسه این موضوعی که را می گویید 
را نمی دانیم. حتی آقای تاج روی این موضوع اشراف ندارد.  
رئیس فدراسیون فوتبال اینقدر باهوش است که درباره سرمربی 

تیم ملی و تیم امید در جلسه ای پخته تصمیم گیری کند.
  صحبت دیگر عضو هیأت رئیسه

میرشاد ماجدی عضو هیات رئیسه فدراسیون فوتبال در 
مورد انتخاب سرمربی تیم ملی بزرگسالان طبق اساسنامه، 
پیشنهاد سرمربیگری تیم ملی بزرگسالان با رئیس فدراسیون 
و تصویب هیات رئیسه است. تا الان دو سه جلسه داشته ایم 
و این مسأله در دستورکار نبوده است. هر موقع بیاید ما در 

موردش صحبت می کنیم. خود تاج باید پیشنهاد بدهد، اعضای 
هیات رئیسه هم تصویب یا رد می کنند، ولی فعلا در دستورکار 
نیامده است. فارس در ادامه نوشت: ماجدی در مورد اینکه 
گفته می شود اختلاف نظر بین اعضای هیات رئیسه برای ادامه 
همکاری با کی روش وجود دارد، عنوان کرد: اصلا اسمی نیامده، 
این ها در حد گفته ها می ماند و من چیزی نشنیده ام. وی در 
خصوص وضعیت تیم ملی امید اظهار داشت: همیشه دوستان 
می گویند از الان باید آماده شویم و این بار باید به المپیک برویم، 
ولی هیچ وقت این اتفاق نیفتاده، واقعا تیم ملی المپیک ما واقعا 
مظلوم واقع می شود. دقیقا بازیکنانی هستند که شاه ماهی ها 
یا بهترین های تیم هایشان در لیگ هستند. در اختیار گذاشتن 
آنها برای تیم ملی المپیک خیلی سخت است. این تیم باید 
هرچه زودتر تشکیل شود، اما فقط در فیفادی امکان پذیر است. 
اگر از من نظر بخواهند نظر می دهم، تیم های کمیته جوانان 
و  نونهالان،  نوجوانان و جوانان هستند. المپیک را هم اگر از ما 

بخواهند به صورت رایگان در خدمت شان هستیم.
  نظر پیشکسوت و عضو سابق کمیته فنی 

ابراهیم قاسمپور عضو سابق کمیته فنی فدراسیون در 
واکنش به این موضوع به مهر گفت: به نظرم هیات رئیسه 
در فدراسیون فقط حضور فیزیکی دارد. اراده و قدرتی برای 
تصمیم گیری در هیات رئیسه وجود ندارد. آنها نمی توانند 
فشاری برای تصمیم گیری بیاورند. مصداق این حرفم هم 
زمانی است که کمیته فنی اسکوچیچ را از تیم ملی برکنار کرد 
و هیات رئیسه حکم به ابقای این مربی داد. با این حال بعد از سر 
کار آمدن مهدی تاج، هم اسکوچیچ برکنار شد و هم کی روش 
به نیمکت تیم ملی رسید؛ گزینه ای که هیات رئیسه مخالفش 
بود. قاسمپور همچنین درباره اینکه تاج تاکید کرده عجله ای 
برای انتخاب سرمربی وجود ندارد، اظهار کرد: برداشت شخصی 
من از حرف تاج این است که سرمربی بعدی تیم ملی انتخاب و 
با او توافق شده است. ظاهرا ایشان دنبال کی روش است. مثل 
همه اتفاقات، اول شایعه کی روش مطرح شده تا افکار عمومی 
را بسنجند. عضو سابق کمیته فنی فدراسیون فوتبال ادامه داد: 
برای انتخاب سرمربی یک تعداد گزینه مشخص وجود دارد که 
بعد از همفکری و مشورت، یک نفر انتخاب می شود. دیگر چه 
چیزی را می خواهند بررسی کنند؟ مگر فرمول بمب اتم است؟ 
مگر وقتی اسکوچیچ را برکنار کردند، به سرعت کی روش به 
تیم ملی نیامد؟ قاسمپور همچنین در پاسخ به این سئوال که 
در غیاب کمیته فنی و هیات رئیسه، تاج با چه کسی برای 
انتخاب سرمربی تیم ملی مشورت می کند؟ گفت: زمانی که 
می خواستند کی روش را بیاورند، سه عضو کمیته فنی در ظاهر 
با آنها مشورت کردند در حالی که سندیت کمیته فنی، امضای 
هفت عضو آن است نه سه نفر. ممکن است الان هم با همان سه 

نفر مشورت کنند. من در جریان نیستم.

تیم توفارقان آذرشهر به دلیل قوانین آیین نامه ای، 
می توانند در لیگ برتر بسکتبال به کار خود ادامه دهند. 
روز شنبه گذشته بود که فدراسیون بسکتبال ایران اعلام 
کرد که تیم توفارقان آذرشهر، به دلیل دو باخت فنی در این 
فصل، از ادامه رقابت های لیگ برتر ایران کنار گذاشته شد. 
تصمیمی که دیروز رد شد و قرار است این تیم به فعالیت 
خود در لیگ ادامه دهد. این اتفاق در حالی رخ داد که 
در روزهای گذشته، محسن معزی فر، سرپرست دبیری 
... جعفریان، رئیس سازمان لیگ  فدراسیون و نصرت ا
فدراسیون بسکتبال، خبر حذف توفارقان را تایید کرده 

بودند. نصرت ا... جعفریان، رییس سازمان لیگ فدراسیون 
بسکتبال در رابطه با اتفاق رخ داده توضیح داد: در آیین نامه 
ما آمده است که اگر یک تیم دو بار از حضور در بازی های 
خودداری کند باید از لیگ کنار برود. او ادامه داد: یک بند 
دیگر هم مبنی بر این که اگر دو بار بازی را نیمه تمام رها 
کند باید حذف شود وجود دارد. بندی مبنی بر اینکه اگر 
یک بار در بازی شرکت نکند و یک بار هم نیمه کاره بازی 
را رها کند باید حذف شود، وجود نداشت. رئیس سازمان 
لیگ بسکتبال تصریح کرد: تیم توفارقان یک بار در بازی 
حاضر نشد و یک بار هم ۵۹ ثانیه مانده به پایان بازی )مقابل 

صنایع هرمزگان( از ادامه مسابقه امتناع کرد. به همین 
دلیل با شرایط آیین نامه هم خوانی نداشت که این تیم را 
حذف کنیم. او ادامه داد: پس از مشورت با بخش قضایی 
فدراسیون به این نتیجه رسیدیم که حذف این تیم شدنی 
نیست و باید در لیگ بمانند. البته تاکید کرده ایم که در 
صورت تکرار یکی از این دو رفتار، توفارقان از لیگ حذف 
می شود. جعفریان در پاسخ به این سوال که آیا فدراسیون 
آشنایی کامل با آیین نامه ندارد؟ توضیح داد: متاسفانه این 
اتفاق افتاد اما باید برای فصول بعد این بخش از آیین نامه 
اصلاح شود. قوانین فیبا هم گفته است یک تیم با شرایط 
توفارقان )یک بار حضور پیدا نکردن و یک بازی ناتمام( در 
تورنمنت ها حذف می شود نه لیگ برتر، به همین دلیل نشد 

از لیگ کنار گذاشته شوند.

بی اطلاعی سازمان لیگ بسکتبال  از آیین نامه

   تمرین چمن 
بازیکنان پرسپولیس روز گذشته  ابتدا به سالن 
بدنسازی رفتند تا گرم کردن را به انجام برسانند. پس از 
آن، راهی زمین چمن شدند. پاسکاری های کوتاه و ترکیبی 

و فوتبال هدفمند بخش هایی از این تمرین بودند.

      تمرین سالن 
تیم فوتبال استقلال تمرینات خود را پس از یک 
روز استراحت دیروز در سالن برگزار کرد و قرار است 
برنامه های بازی با سپاهان را از امروز در کمپ شادروان 

ناصر حجازی پیگیری کند.

           شکست 
تیم فوتبال رئال وایادولید ماه هاست که در حسرت 
پیروزی به سر می برد. تیم تحت مالکیت رونالدو 
برزیلی در دیداری از هفته هفدهم رقابت های لالیگا، 
پذیرای رایو وایکانو بود و  باز هم تن به شکست داد. 

ت
شــ

سنو
عک

کوتاه
تسنیم: هافبک تیم فوتبال نساجی به حضور خود در 
این تیم پایان داد و قراردادش را فسخ کرد. مسعود شجاعی 
کاپیتان پیشین تیم ملی فوتبال کشورمان،  پس از یک سال و 
نیم حضور در نساجی به پایان همکاری خود با این تیم رسید 
و قراردادش را با این باشگاه فسخ کرد. شجاعی در نیم فصل 
اول لیگ بیست و دوم در مجموع در چهار بازی برای نساجی 
به میدان رفت و  یک پاس گل هم به نام خود ثبت کرد. او فصل 
گذشته در زمان سرمربیگری الهامی به نساجی آمد و  موفق 
به فتح جام حذفی شد. از هوادار به عنوان یکی از تیم های 
خواهان شجاعی نام برده می شود. هافبک سابق تیم ملی در 
چند سال گذشته ارتباط خوبی با ساکت الهامی داشته و  باید 
ببینیم دوباره شاهد همکاری شجاعی با سرمربی سابقش 

خواهیم بود یا خیر.

بیــنالمــلل
اسطوره باشگاه لیورپول پیشنهاد سرمربیگری روبرت 
لواندوفسکی و یارانش در تیم ملی لهستان را دریافت کرده 
است. استیون جرارد که اواخر مهرماه به دلیل تداوم نتایج 
ضعیف از سمت سرمربیگری تیم فوتبال استون ویلا و تنها پس 
از گذشت ۱۱ ماه از حضورش روی نیمکت این تیم لیگ برتری 
اخراج شد، پیشنهاد سرمربیگری تیم ملی فوتبال لهستان را 
دریافت کرده است. چسلاو میچنیویچ  در پی شکست لهستان 
مقابل فرانسه در مرحله یک هشتم نهایی جام جهانی ۲۰۲۲ 
قطر از سمت سرمربیگری تیم ملی لهستان کناره گیری کرد. 
فابریتزیو رومانو خبرنگار سرشناس ایتالیایی و کارشناس 
نقل وانتقالات فوتبال اروپا خبر داد؛ اتحادیه فوتبال لهستان 
به دنبال استخدام استیون جرارد ۴۲ ساله است و پیشنهادی 
هم به این سرمربی انگلیس ارائه داده است. در حال حاضر 
مذاکرات بین طرفین در جریان است و سران اتحادیه فوتبال 
لهستان منتطر تصمیم نهایی این سرمربی انگلیسی هستند. 
پیش از این بحث حضور آندری شوچنکو در تیم ملی لهستان 

اسطوره باشگاه لیورپول در نیز مطرح بود. 
در اولین تجربه  سرمربیگری اش 

سطح حرفه ای دست به 
کار بزرگی زد و فصل ۲۱-

رنجرز  گلاسکو   ۲۰۲۰
را برای اولین بار از سال 
۲۰۱۱ به قهرمانی لیگ برتر 
اسکاتلند رساند. او پس از سه 
و سال نیم حضور در رنجرز 
برای ادامه مربیگری به لیگ 
برتر انگلیس آمد، اما اوضاع 
آنطور که می خواست پیش 

نرفت.

دیدگـــــاه
شرایط متفاوت سرخابی ها در نیم فصل 

سیدمهدیسیدصالحی
کارشناس فوتبال  

شاگردان گل محمدی در پایان نیم فصل اول بالاتر از سایر 
تیم ها ایستادند. تیم پرسپولیس شروع خوبی نداشت و خلأ 
مهاجم هدف در این تیم احساس می شد. هافبک های خلاق 
و رونده  ای داشت اما بازیکن تمام کننده در این تیم وجود 
نداشت. ورود یورگن لوکادیا با وجود اینکه او اضافه وزن داشت 
و از شرایط مناسب به دور بود خط حمله این تیم را متحول 
کرد. مهاجمی که اگر می ماند تأثیرگذاری بسیار بیشتری 
داشت و او می توانست از توپ های هم مرده گل بسازد. در 
این بین دیگر تیم های مدعی هم نتوانسته بودند در زمانی 
که پرسپولیس امتیاز لازم را نمی گرفت از حریفان خود امتیاز 
بگیرند. استقلال، سپاهان و گل گهر از فرصت استفاده نکردند 
و در جمع آوری امتیاز ضعیف عمل کردند.  پرسپولیس به 
مرور وضعیت خوبی پیدا کرد و به صدر جدول رسید. با رفتن 
لوکادیا پیش از دربی احتمال آنکه شوک شدیدی به تیم وارد 
شود وجود داشت. یحیی گل محمدی خیلی زود توانست خلأ 
لوکادیا را با محمد عمری پر کند. در صورتی که مهدی عبدی 
آمادگی روحی لازم را برای بازگشت به خط حمله پرسپولیس 
نداشت. او خودباوری و اعتماد به نفس را برای گلزنی از دست 
داده و شم گلزنی او خاموش شده است. عمری در هر دیداری 
که بازی کرد مثمرثمر بود و در دیدار با گل گهر گره گشا شد 
تا تیمش در سیرجان پیروز شود. در بازی با نساجی مازندران 
هم بسیار خوب ظاهر شد و حتی در دیدار جام حذفی با ون 
پارس اصفهان هم نشان داد بازیکن پخته ای است در حالی که 
سن کمی دارد. فرهاد مجیدی در سومین مرتبه که سرمربی 
استقلال شد با این تیم به قهرمانی رسید چون اصول و قواعد 
لازم را یاد گرفت. او بازیکنان تکنیکی و تاکتیکی گرفت و بازی 
زیبا را قربانی کسب امتیاز کرد که خروجی آن کسب عنوان 
قهرمانی بود. از وقتی ریکاردو ساپینتو آمد او به زمان نیاز 
داشت تا با خلق و خوی فوتبال ایران و شرایط تیمش آشنا شود 
و مشابه این وضعیت برای ژوزه مورایس هم وجود داشت. دلیل 
این موضوع این است که برخی بازیکنان ما بازیکن تمرین و 
یکسری بازیکن مسابقه هستند و تا سرمربی متوجه شود زمان 
می برد. اصولاً سرمربیان خارجی بدبین هستند و خیلی سخت 
به حرف های کمک های داخلی اعتماد می کنند. در واقع 
کمک ایرانی که روی ساپینتو تأثیر بگذارد در استقلال وجود 
ندارد. تفکرات ساپینتو هجومی و خصلت او پرخاشگر است. 
مهم ترین مسأله ساپینتو این است که هنوز ۱۱ بازیکن اصلی 
خود را پیدا نکرده، در حالی که با گذشت زمان ترکیب خطوط 
دفاعی و میانی را پیدا کرده، ولی خط حمله تیم او نامشخص 
است. البته مصدومیت ها هم اثرگذار بود و در مجموع مشکل 
اصلی استقلال فقدان هافبک طراح و بازی ساز بوده که نبود آن 
در تیم کاملا حس می شود. در نتیجه استقلال کانال میانی را 
از دست می دهد و حملات این تیم بیشتر روی بازی مستقیم 
و ارسال از کناره ها است، در حالی که اصلا حملات در عمق 
دیده نمی شود. در نتیجه تیم های حریف دست استقلال را به 
راحتی می خوانند. هماهنگی لازم در خطوط مختلف استقلال 
به نقطه ضعف این تیم تبدیل شده و به همین خاطر این تیم 

از شرایط آرمانی دور است. 

 انتظاری: 

پرسپولیس با همین بازیکنان هم قهرمان می شود 
سهراب انتظاری بازیکن سابق سرخپوشان گفت که اگر 
پرسپولیس بتواند یک مهاجم جذب کند، عالی است، اما اگر این 

اتفاق هم نیفتاد این تیم با همین نفرات می تواند قهرمان شود.
  عملکرد پرسپولیس 

سهراب انتظاری در گفت وگو با تسنیم درباره عملکرد 
شاگردان یحیی گل محمدی در نیم فصل اول لیگ برتر که با 
صدرنشینی آنها به پایان رسید، اظهار داشت: با شرایطی که 
وجود داشت، پرسپولیس توانست در نیم فصل اول خوب بازی 
کرده و امتیازات خوبی را جمع کند. تیم نسبت به سال های 
قبل شاداب تر و بهتر بازی کرد و مستحق اولی نیم فصل هم 
بود. این هم در شرایطی اتفاق افتاد که تیم در ابتدای فصل 
تغییر و تحول زیادی در خود داشت و بازیکنان با کیفیتی 
هم جذب شدند که خیلی به تیم کمک کردند. وی ادامه داد: 
اکثر بازیکنان تازه وارد بودند، غیر از بیرانوند و رفیعی که قبلًا 
هم تجربه بازی کردن در پرسپولیس را داشتند. به این ترتیب 
در نیم فصل اول به نوعی بازیکنان جدید در تیم جا افتادند و 
توانایی بیشتری دارند و در نیم فصل دوم شاهد عملکرد بهتری 
از آنها خواهیم بود. با این شرایطی که ایجاد شد و مشکلاتی که 

گریبان باشگاه را گرفت، به کادرفنی و بازیکنان در نیم فصل 
اول نمره قبولی می دهم. داستان لوکادیا پیش آمد، لیگ به 

خاطر جام جهانی دو ماه تعطیل شد و دیاباته هم مصدوم بود.
  جدایی لوکا 

انتظاری با اشاره به جدایی لوکادیا و ترک ایران برخلاف 
قراردادش، تأکید کرد: راجع به لوکادیا زیاده از حد صحبت 
کردیم و به آن پرداختیم. باشگاه پرسپولیس آنقدر بزرگ 
هست که اسم لوکادیا در آن گم باشد. بیش از ظرفیتش به او 
بها دادیم در حالی که زیاد هم مهم نیست. خودمان بازیکنان 
بسیار خوبی داریم. خصوصاً بچه های خود آکادمی ما بسیار 
باکیفیت و عالی هستند. دیدیم که محمد عمری یا سینا 
اسدبیگی بدون ادعا کار را به دست گرفتند، اینها جوان های 
جویای نام هستند، خوشبختانه استعدادهای خوبی داریم که 

می توانند شرایط را به سود تیم رقم بزنند.
  بازگشت آل کثیر 

وی در مورد بازگشت دوباره عیسی آل کثیر به پرسپولیس 
گفت: او یک سال دور از مسابقات بوده و نمی دانم شرایط 
بدنی اش چطور است. قبلا که نشان داده بازیکن باکیفیت و 

خوبی است. ما در نیم فصل هم فرصت جذب بازیکن را داریم، 
اگر با توجه به بازی های باقی مانده لیگ و جام حذفی بتوانیم 
بازیکن اضافه کنیم که خوب است، اگر هم نشود، با همین 
نفرات می توانیم کار را پیش ببریم، کما اینکه نیم فصل اول را با 
همین ها پیش بردیم و نتیجه هم گرفتیم. به همین دلیل حتی 
اگر بازیکن جدیدی به جمع تیم اضافه نشود، می توانیم در پایان 
فصل هم اولی نیم فصل را تکرار کنیم. این پیشکسوت درباره 
سایر مدعیان لیگ امسال خاطرنشان کرد: الان تیم هایی هم 
که سرمایه گذاری کرده اند جا افتاده اند و نیم فصل دوم همه 
تیم ها کار سخت تری دارند. تراکتور که تیم سختی نشان داد 
و با مربی خارجی باکیفیت و زیبا بازی می کند. استقلال که 
همیشه تیم بزرگی بوده و هست، گل گهر و فولاد هم مدعی اند. 
امیدوارم اتفاق خوب هم در نیم فصل دوم بیفتد و تماشاگران 
به ورزشگاه ها بازگردند. این موضوع روی کیفیت بازی ها تأثیر 

دارد و نیم فصل جذابی را شاهد خواهیم بود.
  تیم ملی 

انتظاری درباره وضعیت نامعلوم نیمکت تیم ملی تصریح 
کرد: هنوز برای تصمیم گیری در این باره فرصت هست، اما 
به نظر من خوب است که سرمربی جدید زمانی معرفی شود 
که فرصت تماشای لیگ را داشته باشد تا بتواند بازیکنان 
خوب را شناسایی کند. نظرات در مورد خارجی یا داخلی 
بودن سرمربی تیم ملی متفاوت است، باید در این باره اتاق 

فکر تشکیل شود.  

علیرضا اکبرپور پیشکسوت استقلال می گوید 
ریکاردو ساپینتو که از حمایت مدیریت باشگاه 
برخوردار است باید در نقل و انتقالات زمستانی 
بتواند نیازهای تیم را برطرف کند و بازیکنان 

باکیفیت برای پوشش نقاط ضعف جذب کند.
  استقلال در بازی جام حذفی موفق شد 
انتقام شکست بازی لیگ برتر را از تراکتور 

بگیرد.
استقلال همانند بازی گذشته عملکرد چندان 
جذابی را برای بیننده به خصوص هواداران به جا 
نگذاشت، اما  تراکتور بازی بسیار روان و خوبی به 
نمایش می گذارد و از سبک بازی آن ها لذت بردم، 
آنها به هیچ عنوان به اینکه در خانه حریف بازی 
می کنند توجهی نداشتند و به خوبی سوار بر بازی 
بودند. آبی پوشان متأسفانه نقشه  و برنامه ای برای 
این بازی نداشتند. امیدوارم ساپینتو اگر نمی تواند 
تیم را با تاکتیک جلو ببرد؛ حداقل روی شوت های 
از راه دور با بازیکنان تمرین کند، زیرا این بهترین 
راه است تا هم موقعیت به وجود بیاوریم و هم 
اینکه بتوانیم به گل برسیم. یزدانی حقیقت را 
گفت، ما اگر با قلدری و زور پنالتی نمی توانستیم 
پیروز شویم؛ به هیچ عنوان قدرت برتری مقابل 

شاگردان »خمز« را نداشتیم.
  تیم به نظر شما باید روی چه جنبه هایی 

تمرکز کند؟
تراکتور با کادرفنی جدید به یک بلوغ ویژه 
رسیده است و قطعاً در ادامه لیگ حرف های 
زیادی برای گفتن خواهند داشت. ساپینتو حالا 
اگر قرار است بماند پس باید روی نقل و انتقالات 
تفکر بیشتری بگذارد. نقل و انتقالات ابتدای 
فصل با نظر مربی نبود و این باعث شد که ساپینتو 
بدون نفرات مدنظر کار کند، حالا وقت آن است 
تا با انتخاب های فکر شده و دقیق بازیکنانی را به 

خدمت بگیرد که به نفع تیم باشند.
  استقلال باید در بازی بعدی مقابل 
سپاهانی به میدان برود که در هفته اول از 

آن شکست خورده بود؟
نیم فصل بعدی فقط به یک شرط زیبا می شود 
و غیر از آن هیجانی در فوتبال ایران تجربه نخواهد 
شد. حضور تماشاگران تنها دلیل جذابیت یک 
بازی است. وقتی ۲۲ نفر بازیکن دنبال یک توپ 
باشند؛ در زمینی که صدای تماشاچیان نمی آید 
به هیچ عنوان ارزش ندارد. استقلال و سپاهان 
همواره بازی های جذابی داشته اند و نتیجه آن از 
حساسیت بالایی برخوردار بوده است. استقلال با 
توجه به اینکه در اصفهان باید به مصاف سپاهان 
برود کار بسیار سختی در پیش خواهد داشت. ۲ 
تیم در بالای جدول نیازمند پیروزی هستند و برای 
هر دو تیم این بازی ۶ امتیازی خواهد بود. امیدوارم 

هر نتیجه ای به دست آمد به نفع استقلال باشد.
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